



Paraît le lundi matin
Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE — OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

— Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

"La Gazette Municipale"
Bureau de Poste: 917 ou
25 rue St-Gabriel, Montréal.

— Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

"La Gazette Municipale"
Hôtel de Ville, — Montréal

— All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

"The Municipal Gazette"
Post Office Box 917 or
25 St. Gabriel St., Montréal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

"The Municipal Gazette"
City Hall, — Montréal
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DE LEGISLATION

Compte rendu de l'assemblée du 28 décembre.

Présents: MM. les échevins Lavallée, président, L.-A. Lapointe, Larivière, Dagenais, Sadler, Clearihue, J.-B.-A. Martin, Couture, Mount.

Le procès-verbal de la dernière séance est lu et confirmé.

1.—Soumise une pétition des Débardeurs syndiqués du port de Montréal, demandant qu'une taxe soit imposée sur les travailleurs étrangers, et remarques de leur secrétaire, M. Poliquin, à l'appui de leur pétition.

Résolu: De demander au Département en Loi son opinion sur la légalité de la législation qui serait faite conformément à cette pétition.

2.—Soumise une résolution de la Commission spéciale sur les conduits souterrains, recommandant d'insérer dans les avis d'amendements certains avis en rapport avec ces conduits.

Résolu: De donner instruction au greffier d'agir conformément à cette résolution.

Il est aussi donné instruction au Département en Loi et au Greffier de préparer des amendements sur les matières suivantes:

1o Pour retrancher la dernière phrase de la sous-section 119 de l'article 300 de la charte concernant un plan général des rues dans l'île de Montréal.

2o Pour annexer la carrière d'Outremont à la Ville de Montréal.

3o Pour que les Commissions soient nommées pour deux ans.

4o Pour porter à \$200 la taxe de \$50 mentionnée dans le paragraphe f de l'article 364.

5o Pour inclure les grosses réparations dans les travaux municipaux mentionnés dans l'article 344.

6o Pour amender le 2ème paragraphe de l'article 344 de manière à l'appliquer à l'année 1909.

7o Pour conserver l'effet des règlements refondus ou abrogés quant aux choses faites et aux offenses commises sous l'empire de ces règlements.

8o Pour confirmer et ratifier le règlement No 384 concernant l'établissement d'un système hydraulique à haute pression.

LEGISLATION COMMITTEE

Report of meeting held the 28th of December.

Present: Ald. Lavallée, chairman, L. A. Lapointe, Larivière, Dagenais, Sadler, Clearihue, J. B. A. Martin, Couture, Mount.

The minutes of the last meeting were read and confirmed.

1.—Submitted a petition from the Organized Longshoremen of the Montreal Harbour, asking that a tax be imposed upon alien labor. Remarks were also made by their secretary, Mr. Poliquin, in support of said petition.

Resolved: That the Law Department be requested to give their opinion as to the legality of the legislation which might be enacted in compliance with said petition.

2.—Submitted a resolution from the Special Committee on Underground Conduits recommending that certain notices in connection with said conduits be inserted in the notices for amendments to the Charter.

Resolved: That the City clerk be instructed to act accordingly.

Instructions were also given to the Law Department and to the City clerk to prepare amendments on the following matters:

1o The last sentence of sub-section 119 of article 300 of the Charter, concerning a general plan of the streets in the Island of Montreal to be struck out.

2o Annexation of Outremont quarry to the City of Montreal.

3o Appointment of Committees for two years.

4o The tax of \$50 mentioned in paragraph f of article 364 to be raised at \$200.

5o Heavy repairs to be included in municipal works mentioned in article 344.

6o The 2nd paragraph of article 344 to be amended so that the same may apply to the year 1909.

7o By-laws revised or repealed to continue to have effect as to any matters performed under said by-laws or any offences committed against the same.

8o Confirmation and ratification of by-law No. 384 concerning the establishment of a high pressure water system.